
Protokoll ST96. 2018-10-21

Protokoll fört på möte med styrelsen i Värmland-Dals Bridgeförbund torsdagen den 
21 oktober 2018.

ST96:01 Mötets öppnande
Gösta Frödin öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

ST96:02 Närvarande på mötet
Gösta Frödin/Ordförande 
Berith Abrahamsson/Kassör
Ingrid Skoglund/Sekreterare
Erik Nordenberg/Ledamot
Thomas Fridlund/Ledamot 
Sture Arnesson/Ledamot
Mikael Johansson/Suppleant, DTL

ST96:03 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes med kompletterande under övriga frågor
1) Distriktsbyte Karlskoga BK
2) Lokal till DM-par och DM-individuellt
3) VDB spelprogram 2018-2019

ST96:04 Föregående mötesprotokoll
Mötesprotokoll från föregående möte daterat ST95 2018-08-21 justerades och lades till 
handlingarna.

ST96:05 Årsmötet 2018-09-15
Genomgång av frågor som kom upp under årsmötet. Vi behöver kolla upp tidigare beslut 
över vilka som för delta i våra DM-tävlingar. Ingrid tar på sig och kollar upp gamla 
årsmötesprotokoll. Vidare diskussion på nästa möte.
Diskussionen angående kvalspel till vissa DM-tävlingar, vill vi kolla upp eventuell mer-
kostnad för distriktet Berith kollar upp med SBF.

ST96: 06 Regelverk för DM-tävlingar m m samt delegation till TK
Vi gick igenom utfärdade dokument om Regelverk för DM-tävlingar samt 
Delegation till TK och godkände efter några små korrigeringar.
Ingrid lägger upp dokumenten på vår hemsida under Tävling/Distriktsmästerskap och 
under alla distriktstävlingar.

ST96:07 Val av tävlingskommitté
Tävlingskommitté för 2018-2019/ DTL Mikael Boss Johansson, övriga medlemmar 
Torbjörn Olsson och Anders Darle. Peggy Nyholm kommer att vara behjälplig vid behov.
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ST96:08 Uppgraderingskurs för tävlingsledare 13 oktober
Uppgraderingskursen gick bra och många fina vitsord om vår ledare Anders Eriksson, vi i 
styrelsen är mycket glada att distriktet fått en guldtävlingsledare som kan hjälpa till med 
kurser. Vi kommer att anordna ytterligare en Uppgraderingskurs med samma upplägg för 
TL steg2, steg 3 för de som inte hade möjlighet att deltaga i denna kurs. 
Utbildning av nya tävlingsledare planeras till nästa säsong 2019-2020.
Under denna punkt diskuterade vi västar märkta med TL att ha vid större tävlingar i 
distriktet. Boss kollar upp om det går att få tag på och till vilken kostnad.

ST96:9 Ordförandeträff 2018-12-01
Berith kollar upp om KBK:s lokal är ledig. Vi börjar kl 10,00 och avslut ca kl 16,00. 
Deltagare 1 – 2 från varje klubb plus vi i styrelsen. Vi bjuder på kaffe och macka vid 
kursstart, lunch får deltagarna stå för själva. 
Gösta vill att vi i styrelsen funderar på punkter vi kan ta upp, vi mejlar till Gösta när vi 
kommer på mer att ta upp. 
Några punkter som ska tas upp: Kurser/Reklam för bridgen i hela distriktet/Uppsamling av
deltagaravgifter vid DM-tävlingar, information.

ST96:10 Brickläggningen
Gösta har varit i diskussion med Billeruds BK om brickläggningen. Maskinen fungerar 
skapligt i dagsläget men börjar bli gammal och trött kan vara aktuellt med en ny. Berith 
har tagit fram en ekonomisk rapport om kostnader och intäkter för brickläggnings-
maskinen. Vi har ett avtal med Billeruds BK som vi letar upp. Berith går vidare med att 
diskutera med Billeruds BK och återkommer med rapport till nästa möte.

ST96:11 Överenskommelse om hyra av administrativt utrymme hos KBK
Berith kollat upp frågan och KBK kan hyra ut administrativt utrymme till en kostnad på 
1000 kr/år. Vi beslutade att ta detta erbjudande. Berith skriver ett avtal mellan VDB och 
KBK. 

ST96:12 Övriga frågor
1) Distriktsbyte Karlskoga BK.  Gösta har fått mejl från Karlskoga BK som vill byta 
distrikt till Örebro BF p g a närmare till större tävlingar på det viset. Beslut, vi godkände 
distriktsbytet.
 2) Lokal till DM-par och DM-individuellt. DM-individuellt förfrågan till KBK om de kan 
vara med att arrangera denna tävling. DM-par förfrågan till Hammarö BK (som blivit med 
större lokaler) om de kan vara med och arrangera denna tävling.
3) VDB spelprogram 2018-2019. Det blir ingen guldtävling arrangerad av KBK detta år. 
Ingrid meddelade att tävlingen är redan borttagen ur spelprogrammet.

ST96:13 Nästa möte
Preliminärt torsdagen den 6 december 2016, kl 17,00. Lokal, Erik kollar om vi kan vara i 
Solstabridgens lokaler.

ST96:14 Mötet avslutas
Gösta gjorde detta och tackade för visat intresse.

Vid protokollet: Justeras:

_____________________________________ _________________________________
Ingrid Skoglund Gösta Frödin
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